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Rondvraag Politieke avond Westerveld  21 april 2020.

Aanleiding. 
De mogelijke beperkingen in de toegankelijkheid van het Drents Friese Wold zorgde in 2018 
voor veel ophef. Inwoners en ondernemers en andere belanghebbenden bezochten 
informatieavonden en de protesten waren niet van de lucht. Eerder was ook al duidelijk 
geworden dat een aantal activiteiten niet meer zouden kunnen doorgaan waaronder een 
wandeltocht en mountainbike-route.

Over de toegankelijkheid van de  natuurgebieden in onze gemeente is een eerste gesprek 
geweest tussen vertegenwoordigers van de verschillende fracties en wethouder Doeven. Er zou 
een vervolggesprek plaatsvinden maar dit werd door de breuk in de coalitie uitgesteld totdat er 
een nieuw college gevormd zou zijn. Een vervolg op dit gesprek heeft sedertdien echter helaas 
nog niet plaatsgevonden.

Op 31 maart j.l. stond wel een avond gepland om als gemeenteraad van Westerveld samen met 
de gemeenteraad van Ooststellingwerf in gesprek te gaan met Staatsbosbeheer over de 
toegankelijkheid van het Drents Friese Wold. Deze bijeenkomst is ten gevolge van de corona-
crisis niet doorgegaan.

Inmiddels constateert de CDA-fractie dat er wel al, zonder overleg of inspraak, besluiten 
genomen zijn en maatregelen in voorbereiding zijn om te komen tot aanpassingen van de 
toegankelijkheid. Dit door onder anderen routes te verleggen waarmee een deel van het Drents 
Friese Wold vrij is van toegankelijkheid door ruiters, voetgangers en mountainbikers te krijgen. 
Een concept-kaart is beschikbaar met een toelichting en ook wordt sinds 15 april de 
mogelijkheid van het indienen van een zienswijze gegeven. Overigens dient die dan wel voor 22 
april a.s. ingediend te zijn. Dus binnen een week!  

Een en ander leidt voor de fractie van het CDA tot de volgende rondvragen:

1. Is het college op de hoogte van deze plannen?
2. Op welke manier heeft de verantwoordelijk wethouder de belangen van de 

inwoners van Westerveld ingebracht?
3. Is het college het met de CDA-fractie eens dat deze manier van werken en 

inwoners onvoldoende in de gelegenheid stellen te reageren niet passend is?
4. Op welke manier kan de gemeente respectievelijk de gemeenteraad nog invloed 

uitoefenen op de definitieve versie?

Namens de CDA-fractie
Adri van der Weyde.


